Journal of Educational Administration and Evaluation

June 2018 Vol. 23

臺北市國中教學輔導教師之教師領導成效與困境之個案研究 /張德銳、張素偵

A Case Study of the Results and Difficulties of Teacher Leadership of Mentor Teachers in a Junior High School / Derray Chang, Su-Chen Chang

47 學校行政人員霸凌行為概念模式與影響因素之研究 /張文權、陳成宏、范熾文

The Construction of Conceptual Model and Influential Factors of School Administrators' Bullying Behaviors / Win-Chuan Chang, Cheng-Hung Chen, Chih-Wen Fan

85 國民中學適性教育指標建構及其成效評估之研究 /賴協志

A Study on the Construction of Indicators and Effectiveness Evaluation of Adaptive Education in Junior High Schools / Hsieh-Chih Lai

119 臺北市國小校長創新領導與教師專業學習社群關係之研究 /黃建翔、石淑旻、蔡明學

A Study on the Relationship between Principals' Innovative Leadership and Teachers' Professional Learning Community in Taipei City / Chien-Hsiang Huang, Shu-Min Shih, Ming-Hsueh Tsai





GPN 2009503689 ISSN 1990-7486 DOI 10.6866/JEAE

